
I 
Baggardens samfallighetsforening 
Mess ling en 

Protokoll fOrt vid extra f"oreningsstamma 2025 

Tid: 2025-04-18kl16.00-17.00 
Plats: Konferenslokale~ Baggarden, Messlingen 
Deltagare: Narvarande personer: Buster Claesson, Willy Skjeggerud, Johan Andersson, 

Lars Wogel, Gerd Svensson, Tommy Ivarsson, Kerstin Svanvall, Mats 
Wadstrom, Annelie Thorgren, Andreas Odqvist, Johan Hjort, Per Palmgren, 
HAkan Torssell, Britt Torssell och Lennart Junermark. 

§ 1 Extra f"oreningsstammans oppnande 
Den ordinarie foreningsstiimman oppnades av ordforande HAkan T orssell. 

§ 2 Val av ordlorande och sekreterare f"or stamman. 
Till motesordforande valdes Hakan Torssell och till motessekreterare valdes 
Lennart Junermark. 

§ 3 Godkiinnande av rostlangd 
Den uppdittade rostHingden godkandes. 

§ 4 Val av justeringspersoner f"or stammoprotokollet 
Stiimman valde Johan Hjort och Kerstin Svanvall till att justera stiimmans 
protokoll. 

§ 5 Godkiinnande av kallelse 
Stamman konstaterade att kallelse skett i enlighet med § 13 i stadgama. 

§ 6 Godkiinnande av dagordning 
Den upprattade dagordningen godkandes (bilaga 1). 

§ 7 Delarsrapport 2024-07-01-2025-03-31 
Den ekonomiska rapporten for perioden 24-07-01 - 25-03-31 kommentarades av 
kassaforvaltaren. De manader (april - juni) som kvarstar av halvaret pekar pa en 
liigre kostnad an den prognos som visades (p g a minskad snomangd). 

§ 8 Beslut om vaglorbattringar fran f"orra stamman - information fran 
styrelsen 
Ordforanden informerade o~ att Hfujeans arbete med nergravning av fiber 
inom foreningens omrade inte ar helt genomfort. Darmed finns det ett flertal 
stallen dar markenlvagen inte ar aterstiilld. 
Vid kontakter med arbetets ledning har overenskommits, att arbetet ska vara 
klart under sommaren. Darefter ska besiktning av omradet genomforas. 
Det f6reslogs, att f6reningen ska uppmana Hfujean att overliimna en karta, som 
visar den nergravda fibems lokalisering. 



§ 9 Motioner 
Inga motioner har kommit in till styrelsen. 

§ 10 Kostnader och planering f"or omhandertagande av hushallssopor 
Ordforanden informerade om, att Harjedalens kommun kommer att besluta om 
nya bestammelser for sophantering senare i ar. De nya riktlinjema kommer att 
galla fr o m 1 januari 2027. 
For var forening galler i forsta hand, att vi rar ta over ansvaret ( och kostnaden) 
for atervinningskarlen, som idag star vaster om servicehuset. Kostnaden for 
tOmning av karlen svarar kommunen for. 
I samband med forandringen uppkommer ett antal fragor: 
• Kan vi anvanda den nuvarande platsen for var forening? 
• Kan vi Ia. anvanda en gemensam atervinningsplats for omradets tre 

samfalligheter? 
• Hur kommer atervinningen losas for "byboma" i Messlingen? 

Foreningen vill byta ut dagens containrar (for restsopor) mot andra karl. Om 
detta byte sker maste vi lata bygga tva stycken byggnader dar sopkarlen kan 
placeras tillsammans med karlen for matavfall. 
Ordforanden har haft kontakt med hantverkare i byn ocb bar :tatt in anbud pA 
byggena och markarbete samt med ovriga kostnader som tex bygglov bedoms 
kostnaden bli ca 120 000 kr per fardig byggnad. 
Kostnaden fOr tOrnning av karlen for restsopor beraknas bli ca 28 000 kr lagre an 
idag med containrar. Kostnaden for tomning av karlen for matavfall star 
kommunen for (soro idag). Derma vinst pa 28 000 kr balanserar den nya kostnad 
som beraknas for atervinningen. Eventuellt kan samarbete kring atervinningen 
med de andra samfallighetema sanka totalkostnaden och darmed sopavgiftema 
for vara medlemmar pa sikt. 
Finansieringen planeras ske genom att foreningen tar ett belopp fran sina 
tillgangar (t ex 160 000 kr), en avgift fran vara gastmedlemmar (huvudsakligen 
Solparkens fastighetsagare) samt en mindre extra avgift fran vara egna 
medlemmar (uppskattningsvis 300-400 kr varen 2026). 

Det framkom nagra synpunkter gallande forslagen: 
• Fargen pa byggnadema ska vara rod. Andra medlemmar foreslog svart farg. 
• Buster Claesson foreslog att man i stallet for byggnader och de nya karlen 

ska anlagga stora runda karl, som delvis ar nersankta i marken och som tOms 
genom att en "sack" tas upp ur karlet. 

Stamman beslutade att styrelsen tar arbeta vidare med ovan beskrivna forslag. 

Stamman informerades om, att styrelsen har beslutat, att avgiften for 
sqphantering gallande hosten 2025 ska vara 700 kr per fastighet. 



§ 11 Beslut om praxis for faststallande av arsavgift(-er) fOr foreningen. 
Styrelsens forslag: Ordinarie stiimma vid pask beslutar om slutlig 
foreningsavgift for hosten innevarande rakenskapsar samt avgiften for 
kommande rakenskapsars varavgift. Sa ska ske vid varje ordinarie stamma. 
Stamman beslot att godta styrelsens forslag. 

§ 12 Beslut om foreningsavgiften hosten 2025 samt om sa beslutas enligt § 11 fOr 
varen 2026. 
Styrelsens forslag: A vgiften for det sista halvaret (hosten 2025) ska vara I 000 

kr per andel samt att avgiften for varen 2026 ska vara 1 000 kr per andel. 
Stamman beslutade att godkanna styrelsens forslag. 

§ 13 Ovriga lrenden 

§ 14 Avslutning 
Motesordforande Hakan T orssell tackade de narvarande for visat intresse och 
stfu:nman avslutades. 
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